

# ACHLEITNER SHIELD

## RANGE OF APPLICATIONS

### FULLY DEVELOPED PROTECTED

The **ACHLEITNER SHIELD** is a special protection vehicle of a special class. Tested by internationally renowned institutes, the most varied of configurations offer a wide range of possible uses. As a passenger transporter, delivery vehicle or even as an ambulance, the Achleitner Shield enables safe, versatile and unobtrusive protected transport.

The fully protected vehicle shows with numerous functions in the equipment and application-oriented development an optimal and proven addition to the protective vehicles currently in use.

*Der **ACHLEITNER SHIELD** ist ein Sonderschutzfahrzeug der besonderen Klasse. Getestet durch international renommierte Institute bieten die unterschiedlichsten Konfigurationen vielseitige Einsatzmöglichkeiten. Als Personentransporter, Lieferfahrzeug oder auch als Krankenwagen ermöglicht der Achleitner Shield einen sicheren, vielseitigen und unauffälligen geschützten Transport.*

*Das voll geschützte Fahrzeug zeigt durch zahlreiche Funktionen in der Ausstattung und einsatzorientierter Entwicklung eine optimale und bewährte Ergänzung zu den aktuell im Einsatz befindlichen Schutzfahrzeugen.*



© Bundesheer Hörl





**RANGE OF APPLICATIONS**  
**FULLY DEVELOPED PROTECTED**



**FACTS**

GVW (Zul. Gesamtgewicht)	7 499 kg
Power (Leistung)	190 HP (140 kW)
Engine Capacity (Hubraum)	3.0
Torque (Drehmoment)	440 Nm
Drive (Antriebsart)	4 x 4
Basic Vehicle (Grundfahrzeug)	Sprinter 519
Protection (Schutzklasse)	VPAM
Level up to (Klasse)	9

Technical data are subject to change! Information and illustration are without obligation. No liability for printing or type setting errors.  
 Technische Änderungen vorbehalten! Informationen und Illustrationen unverbindlich. Keine Haftung für Druck- und Satzfehler.



**FRANZ ACHLEITNER FAHRZEUGBAU & REIFENZENTRUM GMBH**  
 Maukenbach 18c | 6241 Radfeld | AUSTRIA  
 T: +43 5337 66 600  
 F: +43 5337 66 600 335

[office@achleitner.com](mailto:office@achleitner.com)  
[www.achleitner.com](http://www.achleitner.com)

